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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 23.01.2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 156 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Mette Bock (LA).

Spørgsmål 156:

”Ministeren bedes oplyse, om det vil have konsekvenser for randzoneloven og for 
kravet om etablering af randzoner og i givet fald hvilke, hvis regeringen ikke som
planlagt opnår EU-finansiering gennem landdistriktsprogrammet.”

Svar:

Som nævnt i min besvarelse af spørgsmål S 1191, er det min klare holdning, at der skal 
gives kompensation for randzonerne.

Fødevareministeriet har tidligere fået godkendt kompensationsordningen af EU-
Kommissionen og har nu skrevet til Kommissionen for at få bekræftet dette. Det 
forventes, at Kommissionen bekræfter godkendelsen. Der er afsat penge til denne 
ordning på Finansloven.

Det har siden 1. februar 2013 været muligt at søge om kompensation i fællesskemaet i 
Tast selv-systemet. Det er samtidig vigtigt, at alle får søgt.
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